

Date: 06/10/ 2019

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

After Greetings.....

تحية طيبة و بعد.....

Subject: Board Meeting

الموضوع : اجتماع مجلس الإدارة

With our appreciative regards, and reference to the above mentioned subject, kindly be informed that The Board Meeting of BH Mubasher Financial Services (PSC) will be held on Tuesday 15th October 2019 at 1:00 PM to consider, discuss or as the case may be approve the following matters:

في البداية يطيب لنا أن نهديكم أطيب التحيات، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإنه يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تم تحديد موعد اجتماع مجلس الإدارة لشركة بي اتش مباشر للخدمات المالية (ش.م.خ) في يوم الثلاثاء الموافق 15 أكتوبر 2019 في تمام الساعة الواحدة ظهراً وذلك لمناقشة الأمور التالية:

1. The resignation of Mr Yousef AL Mulla and the appointment a replacement;
2. Ratifying the auditor's report for the financial information of the third quarter of 2019;
3. Discussing and considering other administrative matters.

- 1-استقالة عضو مجلس الإدارة السيد/ يوسف محمد سعيد الملا وتعيين خلفاً له ؛
- 2-مناقشة والتصديق على تقرير المدقق الخارجي للبيانات المالية للربع الثالث لعام 2019.
- 3- استعراض ومناقشة أمور ادارية اخرى.

Best Regards,

ونقبلوا فائق الاحترام،،

Abdel Hadi Al Sa'di
Chief Executive Officer

عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي

